
Sammanfattning av 
Söderbärke hembygdsförenings styrelsemöte januari 2021. 
 
Årets första styrelsemöte hölls via telefon. 
På dagordningen för mötet fanns huvudsakligen en rad diskussionspunkter angående hur 
styrelsen med anledning av pågående coronapandemi ska förhålla sig till kommande 
årsmöte och de aktiviteter som vanligtvis brukar arrangeras under sommarhalvåret. 
 
Styrelsen beslutade att avvakta med årsmötet och istället planera för ett utomhusmöte till 
sommaren eller hösten beroende på hur gällande restriktioner ser ut.  
 
Styrelsen beslutade vidare att även avvakta med förberedelser och annonsering av 
arrangemang som Valborgsmässofirandet, trefaldighetskällan och midsommarfirandet. 
 
Till sist beslutade styrelsen att oavsett när årsmöte kan genomföras ska en årsberättelse för 
2020 skrivas liksom en verksamhetsplan för 2022. 
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